
放弃个人物品声明 Letter of Giving up Personal Belongings

学号 Student ID ____________________ 中文名 CN.Name_____________
退宿原因 Reason for checking out:
□毕业 Graduation □结业 Completion of study □退学 Dropping-out □休学 Suspension
学号 Student ID：__________________ 护照号 Passport No.：_____________________
中文名 CN.Name：_________________ 护照名 Passport Name：______________________
宿舍楼和房间号 Dormitory Building □玄武门 XWM □江宁 Jiangning G11 □江宁 Jiangning H1

H1 住户请在示意图上标明哪张是自己的床、书桌、衣柜。如家具位置不一致，请在右边自己

画一张平面图，标明家具、门窗、阳台位置，以宿管能够理解为准。(For H1 resident) Please circle
on the plane graph which bed, desk and closet you were using. If the location is different, please
draw a plane graph on the right, marking the location of the furniture, door, window and balcony,
clear enough for the logistics to understand.

我声明以上为我个人所有，如物品为与他人共享则已取得共享人同意。

I declare the items above are my own personal belongings or have obtained consent of other
owner(s) if the items are shared.
因本人不能前往且无人委托，现同意学校将以上床、书桌、衣柜内的物品丢弃、回收。

Because I cannot return to China and have no trustee, I agree to give up possession of all personal
belongings left in the dormitory or public spaces after July 15, which will be deemed as unclaimed
belonging and will be recycled.

学生本人签名 Student Signature：________ 日期 Date: _______年 Year_____月Month____日 Day
此表签字扫描件发 1020082073@cpu.edu.cn 备案 After completion, student should send scan copy to
1720210036@cpu.edu.cn

mailto:1020082073@cpu.edu.cn

